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Bestuursvergadering Gemeentelijke Gezinsraad Beveren 

27 april 2022 

VERSLAG 

 

Aanwezige bestuursleden: 
Luc Goiris (voorzitter), Kirsten De Rop (secretaris), Bart Van Dosselaer (ondervoorzitter), Fabienne 
Van Remoortere (penningmeester), Dirk Van Esbroeck (schepen), Rony Braet, David Wauters en 
Emiel Verhoeven 
 
Verontschuldigd: Pieter Van Bastelaere, Marleen Van Goethem, Machteld Van Raemdonck, Hector 
Smet en Rudi Van Hese 
 

BESLOTEN GEDEELTE 

 

1. Goedkeuring verslag dd 04/04/2022 

Geen opmerkingen. Het verslag wordt doorgestuurd naar de verenigingen en wordt 

gepubliceerd op de website.  

 

 

2. Goedkeuring nieuwe aansluiting: wijkcomité Burggravenstraat  

Johan Hernalsteen en Wim Verhaert stelden hun wijkcomité Burggravenstraat (Melsele) 

voor. Het bestuur beslist unaniem de goedkeuring van het nieuwe wijkcomité. Kirsten 

koppelt deze beslissing terug aan het wijkcomité. 

 

 

3. Financiën Gezinsraad (januari 2022 – april 2022) 

Luc overloopt de inkomsten & uitgaven van de afgelopen maanden.  

Geplande uitgaven: aankoop slabbetjes (2000 stuks)  

 

 

4. Planning 2022 (thema’s) 

Er werd aan alle bestuursleden gevraagd om thema’s door te geven die hen aanbelangen. Er 

kwam eerder weinig respons op deze vraag: slechts 6 personen reageerden. Sommige 

reacties waren zeer gedetailleerd en onderbouwd.  
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Vervolgens werd gevraagd om elk een top 3 van thema’s door te geven. De thema‘s armoede 

en digitalisering haalden de meeste stemmen.  

 

• Thema digitalisering:  

Via de Seniorenraad wordt er reeds gewerkt rond digitalisering voor 60 plussers 

 

Daarop aansluitend meldt Luc dat banken kunnen aansluiten op een algemeen 

project, Batopin. Dit is een netwerk van bankneutrale geldautomaten in België. Zo 

kunnen er bankneutrale geldautomaten in winkelstraten geplaatst worden. In 

Beveren zal de eerste bankautomaat in Kieldrecht geplaatst worden. Probleem 

hierbij is dat er voorlopig geen nieuwe geldautomaten geplaatst mogen worden 

binnen een straal van 5 km (Haasdonk – Beveren).  

 

• Thema armoede: 

Dit thema kwam meermaals aan bod. Er zal een werkgroep rond armoede opgestart 

worden. Kirsten vraagt na bij de bestuursleden wie wil aansluiten. De werkgroep zal 

thema’s bepalen en voorstellen uitwerken die vervolgens voor de volledige groep 

voorgesteld worden. Veronique Herremans, armoedecoördinator van de gemeente, 

zal mee uitgenodigd worden op de 1e vergadering.  

 

• Andere thema’s: 

Andere thema’s zoals leefbare buurten en visibiliteit van de gezinsraad kunnen later 

uitgewerkt worden.  

 

• Energiepremie:  

Energieproblemen van burgers wordt door de gemeente/Sociaal Huis reeds 

individueel aangepakt. Een globale premie voor alle inwoners is hier niet mogelijk.  

 

 

5. De Wakkere Burger 

De Wakkere Burger stelde een bevraging op die zowel werd doorgestuurd naar de 

bestuursleden van alle aangesloten verenigingen als naar de bestuursleden. Tot hiertoe 

kwam hier zeer weinig respons op. We kregen slechts 12 ingevulde enquêtes terug, dit 

terwijl de mail naar zo’n 250 mailadressen werd verstuurd. Er werd een reminder gestuurd in 

de hoop om nog meer ingevulde enquêtes te ontvangen.  

 

Op 2 mei komt de Wakkere Burger de resultaten toelichten aan de bestuursleden.  

 

De bestuursleden zelf vonden de bevraging zeer diepgaande. Het invullen ervan duurt langer 

dan verwacht waardoor vragen niet of vaag ingevuld werden.  
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6. 50-jarig bestaan Gezinsraad + uitwerking voorstel feestcheque 

Het verslag van de werkgroep vergadering werd doorgemaild naar alle bestuursleden en 

wordt kort overlopen tijdens de vergadering. 

• Aankleding zaal (tafelversiering): verantwoordelijke Fabienne  

• Fotograaf: verantwoordelijke Emiel  

• Zwart hemd gezinsraad: de mannen zien het zitten om het zwart hemd te dragen. 

Vrouwen dragen liever iets feestelijker. Daarom voorstel om magneetbadges te 

gebruiken om zich die avond toch kenbaar te maken als bestuurslid. De mannen 

kijken na of hun hemd nog past. Zoniet, doorgeven aan Kirsten zodat een nieuw 

besteld kan worden via Créapins.  

• Taakverdeling op de dag zelf. De meesten moeten hun keuze nog doorgeven. 

• Opzetten zaal: David (vanaf 14u15) 

• Ontvangst genodigden: Marleen 

• Opruimen zaal: 

 

Eerder werd een voorstel gedaan om de verenigingen de mogelijkheid te geven tot het 

verkrijgen van een feestcheque tbv €50. Dit is een eenmalige feestcheque, de verenigingen 

hebben slechts enkele maanden tijd om hun aanvraag hiervoor in te dienen. Hierover werd 

digitaal een bevraging gedaan onder de bestuursleden: slechts 4 bestuursleden reageerden 

(3 positieve & 1 negatieve reactie) 

 

Alternatief voorstel: een geschenkmand met bieren (en wijn?) en lokale streekgerechten 

samenstellen voor alle aangesloten verenigingen tbv € 50. Luc neemt contact op met Bier 

Verenigt (Ellen Dewinter van brouwerij Fientje).  

 

De aanwezige bestuursleden kunnen zich allen vinden in de geschenkmand. Dit voorstel 

wordt verder uitgewerkt.  

 

 

7. Familiefilm / pannenkoekenbak 07/04/22: evaluatie 

Ondanks de weinige helpende handen is de namiddag zeer vlot verlopen. Dank aan de 3 

dochters die zich geweldig amuseerden maar ook zeer goed mee hielpen met rollen en 

verdelen van de pannenkoeken.  

Gezellige, kleinschaligere locatie wat ook geapprecieerd werd door de bezoekers. Drank 

werd voorzien door Sodexo (koffie en thee) en de gemeente (chocomelk en water). Gadgets 

(post-its en (verduurde) ballonnen) werden geapprecieerd door de kinderen. Leuke 

workshops georganiseerd door Ter Vesten. Leuke, vlotte samenwerking.  

Opmerkingen: op de keukenshorten staat het oude logo van de gezinsraad. Er zullen nieuwe 

besteld worden via Créapins.  
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8. Etentje 6 mei 

De menukeuze werd ontvangen en zal door Kirsten doorgestuurd worden naar alle 

bestuursleden. Etentje voor bestuurslid en partner. Aanvang 18u30. Partner betaalt €50.  

 

 

9. Website / sociale media 

Onze website werd onlangs bijgewerkt, link naar onze facebookpagina werd toegevoegd. Er 

is ook een mogelijkheid om evenementen van partners te delen (vb huis van het kind). De 

persoonlijke gegevens van de bestuursleden worden verwijderd.  

 

Agenda’s en verslagen voor vergaderingen kunnen via een link naar de website geraadpleegd 

worden. Dit wordt later dit jaar uitgetest.  

 

De Facebookpagina is momenteel “dood”.  In het kader van visibiliteit wordt deze terug 

nieuw leven ingeblazen. Kirsten kreeg toegang als beheerder. De facebookpagina kent weinig 

leden, de website wordt weinig bezocht.  

 

 

10. Verloop + agendapunten algemene vergadering 01/06/22  

Naar gewoonte worden er jaarlijks 5 vergaderingen per jaar georganiseerd waarbij het 

publiek gedeelte gevolgd wordt door het besloten gedeelte met enkel bestuursleden. 

Houden we dit zo?  

Voordelen om apart te doen: rustigere bestuursvergadering, meer tijd om dingen door te 

praten 

Nadelen van splitsing: extra vergaderdata 

Besluit: besloten gedeelte op dezelfde avond combineren na-het publiek gedeelte, dus de 

gewoonte verderzetten.  

 

De agendapunten voor volgende vergadering worden (deels) bepaald. Rekening houdend 

met de zomerperiode, wordt de focus gelegd op het organiseren van evenementen.  

 

 

11. Varia  

• 888 jaar Vrasene in 2023: contactgegevens aangesloten verenigingen in Vrasene 

werden doorgegeven aan PCR Vrasene  

• Zone 30 Melsele-Zuid & Haasdonk: contactgegevens aangesloten verenigingen van 

de betrokken buurten werden doorgegeven aan dienst mobiliteit 

• Lijst aangesloten verenigingen mag niet gepubliceerd worden op onze website 

zonder toestemming van de verenigingen zelf. Nuttig om dit te doen? Voorlopig geen 

noodzaak.  

• WC Rijkstraaters Verrebroek: vraag over Hoplr: heeft de gemeente hier ervaring 

mee? WC vraagt meer info en wil hier graag op inspelen. 
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Via Hoplr worden concrete, directe vragen in de buurt gesteld, er wordt concrete 

hulp gevraagd of aangeboden. Buurtondersteuning  

• Speelstraten: reactie WC Brielstraat: super initiatief, Brielstraat doet mee! 

• Mail Vossenstraat ivm PFOS bodemonderzoek: mail werd verder doorgestuurd naar 

de milieudienst.  

• Activiteitenverslagen 2021-2022: geen wijzigingen aan het formulier nodig. Meer 

info wordt eind mei rondgestuurd naar onze verenigingen.  

• Uitwisseling feestmateriaal (Emiel): dit agendapunt stond de laatste jaren geregeld 

op de agenda. Gezien verlof van Emiel (21/5 tem 5/6 & 27/8 tem 9/10), wordt dit 

agendapunt in het najaar terug opgenomen.  

• Bestelling slabbetjes: er werden in februari 2000 slabbetjes besteld via Creapins. 

Alles is in productie gezet, levering volgt binnenkort.  

• David nam onlangs deel aan een lezing in St-Maarten Bovenschool. Lore Van 

Mieghem, leerkracht op die school, kwam spreken over thema gezondheid. Dit was 

inspirerend dus zeker in het achterhoofd te houden voor een mogelijks volgende 

gespreksavond.  

• Luc stelt “Een hart voor Waas” voor, het regionale netwerk actief in het Waasland: 

Deze organisatie zet zich in voor goede doelen die geld nodig hebben. Mooie 

projecten worden gesteund. Inspiratie kan daar misschien gehaald worden om in 

Beveren te realiseren (vb babbelbanken). Bedoeling is om met iets nieuw over de 

brug te komen en concreet vorm te geven zodat men nadien kan zeggen "dat is iets 

dat de gezinsadviesraad heeft gerealiseerd."  

#Een hart voor Waas — Streekfonds Oost-Vlaanderen 

(streekfondsoostvlaanderen.be) 

• Dirk geeft een update over Oekraïne: ondertussen werden 110 personen in Beveren 

opgevangen. Het merendeel logeert in gastgezinnen. Toestroming naar de gemeente 

valt stil. Gezinsraad kan momenteel geen ondersteuning bieden.  

 

https://streekfondsoostvlaanderen.be/projecten/een-hart-voor-waas/
https://streekfondsoostvlaanderen.be/projecten/een-hart-voor-waas/

